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ZAPISNIK 

S 16. redovne sjednice Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza, koja se održala u srijedu 
09. 10. 2019. u 19,30 sati  u uredu Samoborskog športskog saveza.   
 
Nazočni članovi Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza:  
Miro Kelečić - predsjednik,   Ljiljana Šurbek Bošnjak – član,  Darijo Gaća – član, Martina Bublić – 
član, Mladen Vlahović – član, Vladimir Čerkez - član 

Odsutni: Dragutin Marović – potpredsjednik isprika, Davor Cipek – potpredsjednik isprika, Saša 
Kolman – član isprika 

 Ostali nazočni: Marijana Radek – tajnica SŠS 

Predsjednik Miro Kelečić  pozdravlja nazočne i otvara 16. sjednicu Izvršnog odbora SŠS za 
mandatno razdoblje 2017. – 2021.,  utvrđuje kvorum i predlože usvajanje dnevnog reda kojeg 
su članovi IO primili u materijalima za sjednicu. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
Za ovu sjednicu predlaže se sljedeći 

 

D N E V N I   R E D: 

1. Usvajanje zapisnika s 15. redovne sjednice Izvršnog odbora Samoborskog športskog 
saveza održane u četvrtak, 19. 09. 2019. u 19,15 sati u uredu Samoborskog športskog 
saveza. 

2. Usvajanje i donošenje prijedloga plana rada i financijskog plana Samoborskog športskog 
saveza za 2020. godinu 

3. Pitanja, prijedlozi i ostale informacije  
 
 
 

Ad. 1 
 

Članovi Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza  jednoglasno su javnim glasovanjem, 
donijeli odluku o verifikaciji zapisnika s 15. redovne sjednice Izvršnog odbora Samoborskog 
športskog saveza održane u četvrtak, 19. 09. 2019. u 19,15 sati u uredu Samoborskog športskog 
saveza. 
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      Ad.2 
 

Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza po točki 2. dnevnog reda razmatrao usvajanje 
prijedloga plana rada i financijskog plana Samoborskog športskog saveza za 2020. godinu. 
Predsjednik je naveo da su obavljeni razgovori u Gradu vezano na smjernice daljnjeg razvoja 
sporta u Gradu i isti su prezentirani na sastanku. 
Tajnica je temeljem dostavljenog dokumenta obrazložila prijedlog plana rada i financijski plan. 
Navodi kako Grad Samobor ima izuzetno razvijen sport te djeca i mladi imaju mogućnosti široke 
lepeze bavljenja sportom. Također, školski sport je kvalitetno zastupljen u progamu Javnih 
potreba u sportu Grada Samobora isto kao i sportska rekreacija umirovljenika, mladih i 
srednjoškolaca te sport osoba s invaliditetom. Također, brojne sportske manifestacije potvrđuju 
kvalitetan rad udruga kojima se radi na promociji sporta i samog Grada. 
 
Na temelju prethodnih razgovora i inicijativa članova izvršnog odbora SŠS i potrebe ukazivanja 
da nakon realizacije razvoja sporta u vidu brojnih sportskih grana, nakon utvrđivanja i razvoja 
školskog sporta, predškolskih aktivnosti u sportu djece, razvoja i praćenja sporta osoba s 
invaliditetom, praćenja rekracije umirovljenika, pretilih osoba, srednjoškolaca za daljnji cilj 
utvrđuje se potreba povećanja kvalitete sportskih rezultata klubova koji svojom tradicijom, 
rezultatima, kontinuiranim radom s mlađim dobnim kategorijama, natjecanjima zaslužuju status 
nositelja kvalitete. 
U svrhu navedenog predlaže se Gradu Samoboru povećanje sredstava za klubove koji su postigli 
skok u rang više, za troškove natjecanja, prijevoza,  održavanja terena nogometnih klubova, za 
otvaranje novih kategorija u natjecanjima klubova, poticaj unapređenju i razvoju kvalitete 
seniorskih kategorija kao i perspektivnih sportaša, trošak režija za dvorane koje nisu pod 
upravljanjem Ustanove SOS kao i za pokriće troškova dvorane udrugama kojima se odobrena 
sredstva za dvoranu nisu pokazala prethodnih godina dostatnima. 
 
U programu se planira nova pozicija vezana za investicijsko održavanje sportskih objekata kao i 
nabavu sportske opreme. 
 
Isto tako, u svrhu razvoja vrhunskog sporta i davanja podrške daljnjem unapređenju razvoja 
kvalitete klubova koji svojom tradicijom, radom, rezultatima, uključivanjem djece i mladih 
potvrđuju godinama status kvalitetnog rada izdvojila bi se pozicija nositelja kvalitete u koju bi 
kao nositelji kvalitete bili navedeni: Karate klub Samobor, Judo klub Profectus Samobor, 
Rukometni klub Rudar, Košarkaški klub Samobor, ŽRK Samobor i Nogometni klub Samobor.  
 
U svrhu poboljšanja kvalitete nogometa kao najrazvijenije grane sporta i sportske grane koja 
ima poseban status zbog popularnosti i razvijenosti u državi i svijetu  podnosi se prijedlog 
uspostave nositelja kvalitete nogometa u gradu Samoboru s ciljem podizanja cjelokupne 
kvalitete nogometa u Samoboru koji broji 1100 registriranih nogometaša.  
Kao nositelj kvalitete određuje se klub s najdužom tradicijom u Samoboru, klub koji ima 
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organizirani stručni rad, sve dobne kategorije u sustavima natjecanja državnih i županijskih liga, 
najrazvijeniju sportsku infrastrukturu stadion, igrališta i sportske terene s objektima i od kojeg 
se očekuje najkvalitetniji rad i suklado tome rezultat. 
Kako Samobor u Programu JP u sportu Grada Samobora sufinancira rad sedam nogometnih 
klubova (1 100 registriranih nogometaša), što je potvrda da nogomet ima poseban status po 
razvijenosti u našem gradu i državi,  predlaže se da se utvrdi programom nositelj kvalitete u 
nogometu -  NK Samobor koji ima najveći broj registriranih sportaša, natječe se u 14 natjecanja i 
vodi i skrbi o nogometnom centru s objektom u Hebrangovoj kao i terenu u bivšoj vojarni. 
Potrebno je definirati piramidu kvalitete nogometa u Gradu Samoboru i predlaže se održavanje 
zajedničkog sastanka svih nogometnih klubova u svrhu daljnjeg djelovanja, suradnje i razvoja. 
 
Predsjednik otvara raspravu. 
Vladimir Čerkez podržava ideju nositelja kvalitete pogotovo u nogometu jer smatra da onoliko 
koliko je jak klub nositelj kvalitete toliko će biti kvalitetni svi ostali klubovi nogometa u Gradu. 
 
Gosp. Mladen Vlahović podržava postavljanje piramide nogometa u Samoboru i zalaže se za 
pomoć NK Samoboru kao i za zajedničku buduću suradnju svih nogometnih klubova u Gradu u 
cilju podizanja kompletne kvalitete tog sporta. Suradnja mora biti obostrana za dobrobit 
nogometa u gradu Samoboru . 
Smatra da nositelj kvalitete mora imati najbolje ljude koji vode klub, najbolji stručni kadar, te 
smatra da se problem neće riješiti upumpavanjem novaca u klub, ako nitko neće moći realizirati 
programe. Smatra da bi morali što prije osigurati optimalne uvjete većini nogometnih  klubova 
kao i postavljanje podnositelja kvalitete. Predlaže zajednički sastanak svih predstavnika klubova. 
 
Gosp. Darijo Gaća smatra da je dobro da se zajedno sastanu svi predstavnici nogometa na 
sastanku gdje će dogovoriti smjernice daljnjeg razvoja i suradnje među klubovima. 
 
Po zaključenju IO Samoborskog športskog saveza većinom glasova uz jedan suzdržan (Mladen 
Vlahović) je donio sljedeći  

 
ZAKLJUČAK 

 
1. Usvaja se prijedlog plana rada i financijskog plana Samoborskog športskog saveza za 

2020 godinu i isti se dostavlja Skupštini na prvoj sljedećoj sjednici na usvajanje. 
 
 

Ad. 3. 

 

Pod točkom razno nije bilo rasprave. 
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Sjednica je završila u 21,00 sat. 
Zapisnik pohranjen je u arhivi tajništva Samoborskog športskog saveza. 

    Zapisničar:       Predsjednik: 

Marijana Radek               Miro Kelečić 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 


